
 

 

Zápis z IV. zasedání zastupitelstva obce Dlouhá Brtnice, 

konaného dne 9. 3. 2023 na Obecním úřadě Dlouhá Brtnice. 

 

Přítomni: 7 – Radka Štanclová, Roman Motáček, Miroslav Fišer, František Zažímal, Martin Krejčí, 

Zdeněk Kratochvíl, Renáta Fišerová  

                                                    

Omluveni: 0 -  

 

Průběh zasedání: 

1) Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 19:10 hodin. Přivítal všechny přítomné členy a 
hosty z řad občanů obce a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, je přítomná nadpoloviční 
většina všech zvolených zastupitelů obce a toto zasedání je usnášeníschopné. Předsedající 
seznámil přítomné s návrhem programu v souladu se zveřejněnou informací o konání IV. zasedání 
zastupitelstva na úředních deskách a vyzval přítomné k podání návrhů na jeho doplnění nebo 
změnu. Žádný návrh nebyl vznesený. Následně dal předsedající o navrženém programu hlasovat. 

Návrh usnesení č. 4/1/9.3.2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice schvaluje následující program IV. zasedání ZO: 

1. Určení pořizovatele zápisu a ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání 

2. Kontrola zápisu z III. zasedání zastupitelstva obce 

3. Směna pozemků obce s Patrikem Pospíchalem 

4. Zřízení věcného břemene spol. EG.D. na zemní vedení NN pro novou MŠ od sloupu u 

dubu u požární Nádrže k silnici na Pavlov 

5. Zřízení věcného břemene na p.č.  1895/1 (kabelová smyčka NN – spol. EG.D. pro 

budoucí stavbu RD na p.č. 605/1) 

6. Žádost o finanční příspěvek Českého svazu včelařů Stonařov 

7. Stanovení zastupitele obce jako člena školské rady ZŠ a MŠ Dlouhá Brtnice 

8. Kamenný kříž u Pavlova 

9. Informace o modernizaci obecního rozhlasu 

10. Dohoda o pracovní činnosti s Pavlem Šindelářem 

11. Diskuze 

12. Závěr  

Výsledek hlasování: pro 7   proti 0 zdržel se 0 – Usnesení č. 4/1/9.3.2023 bylo schváleno. 
 



 

 

2) Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu Františka Zažímala a Martina Krejčího, pořizovatelem 

zápisu Renátu Fišerovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Následně bylo o návrhu 

hlasováno. 

Návrh usnesení č.  4/2/9.3.2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice schvaluje Renátu Fišerovou pořizovatelem, Františka 

Zažímala a Martina Krejčího ověřovateli zápisu o průběhu IV. zasedání ZO Dlouhá Brtnice, 

konaného dne 9. 3. 2023. 

Hlasování: pro 7 proti 0  zdržel se 0 - Usnesení č. 4/2/9.3.2023 bylo schváleno. 

3) Ad 2. Předsedající seznámil členy ZO se zněním zápisu z ustavujícího III. zasedání ZO, 
konaného dne 1. 12. 2022. K zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

4) Ad 3. Předsedající seznámil členy ZO s podanou žádostí Patrika Pospíchala o směnu pozemků 
za účelem zarovnání hranice jeho pozemku s pozemkem obecním v souvislosti se smlouvou o 
smlouvě budoucí uzavřenou dne 7. 6. 2013 v Dlouhé Brtnici mezi obcí Dlouhá Brtnice a Zdeňkem 
Pospíchalem, kdy obec má poskytnout více metrů čtverečních, než má P. Pospíchal poskytnout 
obci. Zároveň konstatoval, že v roce 2013 proběhla směna pozemků obce se Z. Pospíchalem na 
hřišti za kostelem, kdy p. Pospíchal směnil s obcí svůj pozemek ve prospěch obce, kdy p. 
Pospíchal poskytl pozemek o větší výměře obci a v tehdejší smlouvě byly okolnosti této současné 
směny zmíněny. Zastupitelé se po krátké debatě dohodli, že s touto směnou souhlasí.   

Usnesení č. 4/4/9.3.2023: 
 
Na základě smlouvy o budoucí smlouvě uzavřené V Dlouhé Brtnici dne 7. 6. 2013 
zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice souhlasí se směnou pozemků obce s Patrikem 
Pospíchalem pro účely narovnání hranice mezi obecním pozemkem p.č. 13/1 a pozemkem 
Patrika Pospíchala p.č. 605/1. Náklady na vyhotovení příslušného GPL ponese Patrik 
Pospíchal. Náklady na sepsání směnné smlouvy a zajištění vkladu do KN uhradí obec. 
Směna pozemků proběhne bezplatně. Záměr obce směnit části pozemků 13/1 a 605/1 byl 
vyvěšený na úřední desce od 15. 1. 2023 do 31. 1. 2023 
 
Hlasování: pro 7        proti 0        zdržel se 0         

 

5) Ad 4. Předsedající informoval členy ZO o žádosti spol. EG.D o zřízení věcného břemene spol. 
EG.D. na zemní vedení NN pro novou MŠ od sloupu u dubu u požární nádrže k silnici na Pavlov.  

 
Usnesení č. 4/5/9.3.2023:   
 
Zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí a zároveň 

schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene Č.: JI-014330077164/001-ADS spol. EG.D. 

na zemní vedení NN na pozemku p.č. 1895/1 v k.ú. Dlouhá Brtnice.  
 

Hlasování: pro 7        proti 0        zdržel se 0 

 

6) Ad 5. Předsedající informoval ZO o žádosti spol. EG.D o zřízení věcného břemene na p.č. 1895/1 
(kabelová smyčka NN – spol. EG.D. pro budoucí stavbu RD na p.č. 605/1).  

Usnesení č. 4/6/9.3.2023:  
 



 

 

Zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí č.: JI-
001030081917/001-ZMES a zároveň smlouvu o zřízení věcného břemene spol. EG.D. pro 
kabelovou smyčku NN na pozemku p.č. 1895/1 pro účely el. přípojky pro budoucí 
novostavbu rodinného domu na p.č. 605/1 p. Patrika Pospíchala. 
 
Hlasování: pro:7        proti 0        zdržel se 0 
 

 
 

7) Ad 6. Předsedající navrhl členům ZO přispět finančním příspěvkem pro Český svaz včelařů 
Stonařov, kdy na obecní úřad Dlouhá Brtnice přišla písemná žádost, kde Český svaz včelařů 
Stonařov žádá o finanční příspěvek na léčení včel. Zastupitelé se po debatě dohodli, že přispějí 
svazu částku v hodnotě 5.000,- Kč formou daru.  

Usnesení č. 4/7/9.3.2023: 
 
Zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice schvaluje finanční příspěvek ve formě daru pro Český 
svaz včelařů Stonařov ve výši 5.000.- Kč.  
 
Hlasování: pro 7       proti 0        zdržel se 0 

 

8) Ad 7. Předsedající informoval členy ZO o nutnosti ustanovení některého člena zastupitelstva 
obce jako člena školské rady ZŠ a MŠ Dlouhá Brtnice, p. o. Jako člen školské rady byl Radkou 
Štanclovou navržen starosta obce Roman Motáček, který návrh přijal.  

Usnesení č. 4/8/9.3.2023: 

Zastupitelstvo obce ruší usnesení ZO č. 8/XVI/14.12.2016, kdy byl za zřizovatele jmenován 
členem školské rady tehdejší starosta Luboš Krátký. Zároveň tímto usnesením jmenuje 
starostu obce Romana Motáčka členem školské rady Základní školy a mateřské školy 
Dlouhá Brtnice, příspěvkové organizace a schvaluje Volební řád školské rady. 

Hlasování: pro 7     proti 0 zdržel se 0  

 

9) Ad 8. Předsedající dále uvedl skutečnost, že kamenný kříž u Pavlova je poškozený a hrozí jeho 
spadnutí. Proběhla již provizorní oprava, ale ta dlouhodobě nestačí. Obec není vlastníkem tohoto 
kamenného kříže a z toho důvodu nemá možnost žádat o dotaci na jeho opravu. Majitel kříže není 
obci známý. Předsedající navrhnul, zjistit vlastníka tohoto kříže, pokusit se získat kříž do vlastnictví 
obce a poté kříž nechat zrestaurovat a nadále o něj pečovat. 

 
Usnesení č. 4/9/9.3.2023: 
 
Zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice souhlasí s návrhem získání kamenného kříže do 
vlastnictví obce a dále s jeho zrestaurováním pomocí dotace.  
 
Hlasování: pro 7        proti 0        zdržel se 0 
 
 

10) Ad 9. Předsedající seznámil členy ZO s modernizací obecního rozhlasu, kdy byla pořízena nová 

technologie s názvem ROZANA. Díky ní je možné používat obecní rozhlas v lepší kvalitě, posílat 



 

 

namluvené zprávy, datové zprávy apod. Aplikaci si mohou obyvatelé obce stáhnout do mobilního 

zařízení a pustit si tak obecní hlášení i zpětně kdykoliv a kdekoliv.   

 

11) Ad 10.  Předsedající informoval zastupitelstvo obce Dlouhá Brtnice, že byla uzavřena dohoda o 
pracovní činnosti s Pavlem Šindelářem. Důvodem předpoklad více práce v obecním lese a 
zároveň plánované práce na rekonstrukci krovu a střechy skladu obecní techniky. 

 

12) Ad 11.  V rámci diskuze starosta obce informoval zastupitele o způsobech zveřejnění konkursního 
řízení na pozici ředitele ZŠ a MŠ Dlouhá Brtnice. V této souvislosti nominoval místostarostu obce 
Miroslava Fišera do komise konkursního řízení za zřizovatele. Dalším bodem diskuze byl projekt 
Čistá Vysočina, do kterého je obec letos zapojena. 15. 4. 2023 proběhne sbírání odpadků v okolí 
naší obce. Posledním bodem v diskuzi byl návrh od pana Jaroslava Prycla, kdy si přál pokácet 
staré lípy na pozemku p.č. 1861 u silnice I/38. Pozemek má v tuto chvíli 13 vlastníků, přičemž 
obec je jedním z nich s podílem 39/168. Obec se bude možnostmi dále zabývat a v tomto roce 
zadá dendrologický průzkum stromů, na základě kterého bude obec moci dále jednat. V rámci 
diskuze nebylo přijato žádné usnesení. 

13) Ad 12. Předsedající konstatoval, že byly projednány všechny body programu IV. zasedání ZO. 
Závěrem poděkoval všem přítomným za účast na tomto zasedání a ve 20:20 hod. IV. zasedání 
zastupitelstva obce ukončil.  

 

 

14) Přílohy zápisu: 

- Zveřejněná informace o konání IV. zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

- Prezenční listina 

 

 

  Zápis byl vyhotovený dne 14. března 2023 

 

 

 

 

 

Zapsal:  …................................ 

 

Ověřovatelé:  …................................  ………………………… 

 

Starosta obce :          ……………………….. 


